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Protokół nr 22/2019 z I części XXII sesji Rady Miasta 

Świnoujście, która odbyła się w dniu 28 listopada 2019 roku 

od godz. 800 do godz. 1900. 
 

Na sesji obecni byli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

3. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

4. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

5. Pani Dorota Konkolewska – Sekretarz Miasta, 

6. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

7. Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakładu Pielęgnacyjno - 

Opiekuńczego w Świnoujściu, 

8. Radca prawny, 

9. Projektanci, 

10. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady XXII Sesji Rady Miasta w dniu 28 listopada 2019 roku o godzinie 800 po stwierdzeniu kworum 

otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście (załącznik nr 1  

do protokołu). 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek w imieniu komisji złożyła 

wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwały Ogólnego Zebrania 

Mieszkańców Osiedla Karsibór (załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała o błędzie pisarskim w pkt 15 

projektu porządku obrad. 

Kolejno zarządziła głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście (jako pkt 6 porządku obrad). 

Za głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie zarządziła głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia uchwały Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Karsibór (jako pkt 27 porządku 

obrad). 

Za głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Za głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołów z: 

 XIX sesji Rady Miasta. 

Za głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

 

 XX Nadzwyczajnej sesji Rady Miasta 

Za głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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 XXI Uroczystej sesji Rady Miasta 

Za głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się.  

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z projektem porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja Przewodniczącej Rady o ważnych sprawach, dotyczących rady  

i radnych w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje.  

 

Ad. pkt 3 – Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje o pracy między sesjami Rady przedstawił Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz.  

Podziękował również Pani Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakładu 

Pielęgnacyjno - Opiekuńczego w Świnoujściu za wieloletnią współpracę. 

 

Ad. pkt 4 – Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych radnych i pracowników 

samorządowych. 

 

Informację przedstawili Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski, Przewodnicząca 

Rady Miasta Elżbieta Jabłońska oraz Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

 

Ad. pkt 5 – Składanie interpelacji i zapytań radnych zgodnie z ustawą. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informację dotyczącą ilości 

złożonych interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście: 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/160/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie emisji 

obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku  

od nieruchomości budynków i budowli powstałych lub rozbudowanych w wyniku inwestycji. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawili Prezydent Miasta  

oraz Skarbnik Miasta. 
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Opinia Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości budynków i budowli powstałych 

lub rozbudowanych w wyniku inwestycji wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr XXII/161/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 listopada 2019 r. zmieniająca uchwałę 

w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości budynków i budowli powstałych lub rozbudowanych 

w wyniku inwestycji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 13 członków komisji, głosów przeciwnych  

nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyskusja.  

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie opłaty uzdrowiskowej: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach 

wstrzymujących się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/162/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie opłaty 

uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawkami: za opinią pozytywną głosowało 14 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 10 minut przerwy w obradach sesji.  

Kolejno wznowiła obrady sesji. 

Dyskusja.  

Radna Joanna Agatowska w imieniu Klubu Radnych SLD zgłosiła wniosek, aby zwiększyć do 15% 

zapisu w §5 projektu uchwały. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad wnioskiem radnej 

Joanny Agatowskiej, która w imieniu Klubu Radnych SLD zgłosiła wniosek, aby w zapisie §5 projektu 

uchwały zwiększyć z „10%” do „15%”. 

Za głosowało 4 radnych, 10 głosów było przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Kolejno zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej  

w drodze inkasa wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 głos był przeciwny, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/163/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie poboru 

opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane, 

dla Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawili w formie prezentacji Zastępca Prezydenta Miasta oraz Projektanci. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 1 głos był przeciwny, przy 

4 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do projektu uchwały.  

Radny Jan Borowski oraz radny Stanisław Bartkowiak złożyli wniosek, aby w §12 pkt 6 projektu 

uchwały napisać „O ile ustalenia szczegółowe nie stanowią inaczej, szyldy naklejane na szklenie można 

stosować jedynie na przeszkleniach w parterach budynków.” 

Za głosowało 15 radnych, 4 głosy były przeciwne, głosów wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Dyskusja. 

Radny Ryszard Teterycz złożył wniosek, aby w §57 pkt 2 projektu uchwały zmienić z „12 miesięcy” 

na „24 miesięcy”. 

Za głosowało 8 radnych, 9 głosów było przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Wniosek nie został przyjęty. 
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Dyskusja. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski zgłosił wniosek o zamknięcie listy 

mówców.  

Za głosowało 11 radnych, 5 głosów było przeciwnych, przy 3 głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach od godz. 1615  

do godz. 1715. Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 10 minut przerwy. Kolejno wznowiła 

obrady sesji. 

Radny Ryszard Teterycz złożył wniosek o wykreślenie w §63 pkt 1 „na opłatę reklamową”, w §63 

pkt 3 „na opłatę reklamową”, w §64 „oraz kary za nieprzestrzeganie przepisów niniejszej uchwały  

i stawki opłat.”. 

Za głosowało 7 radnych, przy 10 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek nie został przyjęty, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Dyskusja. 

Wykaz autopoprawek do przedmiotowego projektu uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 

reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów 

budowlanych, z jakich mogą być wykonane, dla Gminy Miasto Świnoujście wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 4 głosy były przeciwne, przy 3 głosach  

wstrzymujących się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/164/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie zasad  

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych  

oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych,  

z jakich mogą być wykonane, dla Gminy Miasto Świnoujście stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Świnoujście, obejmującego obszar Dzielnicy 

Nadmorskiej Świnoujścia (rejon plaży). 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Zastępca Prezydenta Miasta oraz Naczelnik 

Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 
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Dyskusja, w trakcie dyskusji wypracowano autopoprawki do projektu uchwały. 

Wykaz autopoprawek do przedmiotowego projektu uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad przyjęciem załącznika 

nr 2 „Rozstrzygnięcie Rady Miasta Świnoujście w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Świnoujście, obejmującego obszar 

Dzielnicy Nadmorskiej Świnoujścia (rejon plaży)”. 

Za głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Załącznik nr 2 do przedmiotowego projektu uchwały został przyjęty. 

 

Kolejno Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

miasta Świnoujście, obejmującego obszar Dzielnicy Nadmorskiej Świnoujścia (rejon plaży)  

wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XXII/165/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Świnoujście, 

obejmującego obszar Dzielnicy Nadmorskiej Świnoujścia (rejon plaży) stanowi załącznik nr 19  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach XXII sesji Rady 

Miasta Świnoujście do dnia 3 grudnia 2019 r. do godz. 800. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 21 do protokołu oraz nagranie z przebiegu I części 

XXII sesji w formacie mp3 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

 

Sporządziła:  

Emilia Solka 


